
 

 

Forældrerådsmøde onsdag d. 25/11-20 
 
Til stede: Maja (Kometen), Sissel (Kometen), Kristoffer (Børnedammen), Lais (Børnedammen), 
Dorte og Susanne. 
 
Referent: Susanne.               
 
Nyt fra institutionen:  
 
Personale situationen er på plads. 
 
KKFO afd. B: 
 
Det er Eva og Sortedam som skal være Leder for KKFO 2. Dorte, Teamkoordinatorerne og TR har 
holdt møde med Eva, ifht. bekymringer om fremtiden. Dorte og Eva har også sparet med den 
pædagogiske konsulent og områdechefen. 
 
Corona: 
 
Det har været en hård tid med mange begrænsninger. Heldigvis har vi de sidste måneder haft 
mulighed  for at have større grupper samlet, og tilbyde flere spændende pædagogiske tilbud. Det 
har gjort at både børn og voksne har større glæde I hverdagen. Børnene klarer denne “hverdag” 
rigtig fint, og forældrene virker også tilfredse. 
 
Nyt fra forældrerådet: 
 
Helle fra Skolebestyrelsen kan, hvis det er relevant møde op til til forældrerådsmøder. 
Forældrerådet, samt skolebestyrelsen skal holde et årligt møde. 
 
Vi venter med at afholde/udskyde valg til forældrerådet til jan/feb. måned. 
 
Tilbagemelding af forældre tilfredshedsundersøgelse: 
 
Tilbagemeldingen af KKFO Sortedam er meget positiv. Der er mange forældre, der har svaret, og 
vi ligger højt oppe på listen. 
 
Evt.: Efterårsferien. 
 
Sissel synes at Efterårsferien ikke levede helt op til forventningerne. Der var ikke en specielt god 
modtagelse af hendes børn, som  havde glædet sig til at komme på frit I ferien. Selvom  
normeringen var god, og der ikke var særlig mange børn da Sissel afleverede sine børn om 
morgenen, var det en ret kold, og ikke særlig tryg modtagelse hendes børn fik. Dorte beklagede,da 
det er noget vi på institutionen har snakket om, og vi tager det op igen I personalegruppen.  
 


